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Z A P I S N I K 

 

sa 8. sjednice Županijske Skupštine  

Virovitičko-podravske županije 
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Z A P I S N I K 

 

sa 8. sjednice Županijske skupštine Virovitičko-podravske županije koja je održana 14. ožujka 

2023. godine u Velikoj vijećnici Županijske skupštine u Virovitici s početkom u 10,00 sati. 

 

  PRISUTNI VIJEĆNICI: 

 

1. SANJA KIRIN 

2. MILAN KRMPOTIĆ 

3. HELENA HEGEDIŠ 

4. DINKO BEGOVIĆ 

5. MARINA HOLEC 

6. ĐURO RIPLI 

7. SMILJA VUJIĆ 

8. MATEA MALENJAK 

9. DINO PAVOKOVIĆ 

10. MAJA JURLINA  

11.MAJA POJE 

12 JOSIP MAREKOVIĆ 

13. IVAN GOJEVIĆ 

14. DARKO BOŽIČKOVIĆ 

15. VEDRANA JOZINOVIĆ 

16. HRVOJE SVODBODA 

17. MIRKO BUŠLJETA 

18. ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ 

19. LUKA PODNAR  

20. MARIJAN ČOP 

21. DANJEL BIJUK 

22. MANDICA BOLOBAN 

23. MATE VUKUŠIĆ 
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ODSUTNI VIJEĆNICI: Mile Bićanić, Perica Medvedović, Nikolina Tomić, Boris Ćaleta Car, 

Ivanka Posipihalj, Dario Vranek, Ivona Pankas i Zdravko Kovačević. 

Sjednici su osim vijećnika bili nazočni župan Igor Andrović, te zamjenici 

župana Marijo Klement i Igor Pavković, kao i pročelnici upravnih tijela županije i ravnatelji 

ustanova kojih je osnivač županija.    

 

  Rad sjednice pratili su djelatnici HTV i lokalnih radio postaja. 

 

  Sjednicu Županijske skupštine otvorio je predsjednik Županijske skupštine 

Dinko Begović koji je na početku sjednice pozdravio sve vijećnike, župana Igora Androvića, 

zamjenike župana Marija Klementa i Igora Pavkovića, pročelnike županijskih službi, te 

ravnatelje ustanova čiji je osnivač županija, kao i nositelje izrade materijala koji su na 

dnevnom redu današnje sjednice. 

 

                      Prozivkom je potom utvrđen kvorum nazočnih vijećnika, te je utvrđeno da je od  

ukupno 31 vijećnika, današnjoj sjednici nazočno 23 vijećnika.  

 

Predsjednik je obavijestio Skupštinu da je vijećnik Mirko Bušljeta postao član 

HSU, te upitao ima li prijedloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda. Budući da 

nije bilo prijedloga za izmjenu ili dopunu, uslijedilo je izjašnjavanje o prijedlogu dnevnog 

reda, te je jednoglasno usvojen sljedeći   

 

Dnevni red: 

AKTUALNI SAT 

1. Ovjera Zapisnika sa 7. sjednice  Županijske skupštine,  

2. Razmatranje prijedloga Odluke o podnošenju prijedloga i peticija građana, 

3. Razmatranje prijedloga Odluke o izradi Plana gospodarenja otpadom Virovitičko-podravske 

županije za razdoblje od 2024.-2029. godine, 

4. Razmatranje prijedloga Odluke o izradi Programa zaštite zraka, ozonskog sloja, ublažavanje 

klimatskih promjena i prilagodbe klimatskim promjenama u Virovitičko-podravskoj županiji za 

razdoblje 2023.-2026. godine, 

5. Razmatranje Javnih potreba iz Programa zdravstvene zaštite za 2023. godinu, 

6. Razmatranje Izvješća o radu župana Virovitičko-podravske županije za razdoblje 1. srpnja – 31. 

prosinca 2022.g., 

7. Razmatranje Izvješća o radu prema Programu javnih potreba Sportske zajednice Virovitičko-

podravske županije u 2022. godini, 

8. Razmatranje Godišnjeg Izvješća o radu Kazališta Virovitica za 2022. godinu, 

9. Razmatranje Analize stanja civilne zaštite na području Virovitičko-podravske županije u 2022. 

godini, 

10. Razmatranje prijedloga Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune  Statuta Doma zdravlja 

Virovitičko-podravske županije, 

11. Razmatranje prijedloga Odluke o utvrđivanju visine naknade za rad mrtvozorničke službe, 

12. Razmatranje prijedloga Rješenja o razrješenju i imenovanju jednog člana Upravnog vijeća 

Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije, 

13. Zaključak o davanju suglasnosti ravnatelju za zaključivanje ugovora i okvirnih sporazuma čija 

vrijednost prelazi 132.722,81 €:  

a) za nabavu usluge najma, pranja i glačanja rublja,  

b) nabavu usluge održavanja integralnog bolničkog informacijskog sustava, 

c) nabavu medicinskog potrošnog materijala za obavljanje  zdravstvene djelatnosti, 
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d) za nabavu medicinskog potrošnog materijala za dijalizu. 

 

Potom se prešlo na rad po usvojenom dnevnom redu.  

 

AKTUALNI SAT 

 

SANJA KIRIN – Klub vijećnika HDZ - HSLS - pozdravila je nazočne i slušatelje i 

podsjetila da se na prošloj sjednici Županijske skupštine govorilo o novoj mjeri sufinanciranja 

prijevoza studenata. Koliko se ukupno prijavilo studenata, na koji način se oni mogu prijaviti i 

koliki iznos će Virovitičko-podravska županija izdvojiti za tu mjeru? Imamo informaciju da 

će 17.03. biti održan sajam strukovnih zanimanja“Sad je pravi hit majstor bit”, koji će se s 

početkom u 13.00 sati održati u Sportskoj dvorani Tehničke škole u Virovitici. Molim par 

informacija o tom sajmu. Iz Izvještaja o radu župana vidljivo je da je VPŽ tijekom 2022.g. 

ostvarila prihod nešto više od 674 mln kn i rashod u visini 655 mln kn. S obzirom da na 

dnevnom redu još nije bio Izvještaj o izvršenju proračuna VPŽ za 2022.g., zanima me kakav 

je rezultat poslovanja naše županije sa krajem 2022.g. Znamo da su u Proračunu županije i 

proračunski korisnici, a s obzirom da je sama županija duži niz godina imala negativan 

rezultat poslovanja, možete li nam reći da li se to sada popravilo i kakav je sada rezultat? Na 

prošloj sjednici Županijske skupštine jedna od tema na aktualnom satu bila je i problematika u 

svezi planiranog projekta izgradnje akumulacije i retencije Marjanac u prigradskom naselju 

Grada Orahovice Dolci. To je vezano za postupak rješavanja imovinsko pravnih odnosa za 

akumulaciju Marjanac sa privatnim vlasnicima zemljišta koji su pred nadležnim rpravnim 

tijelom VPŽ pokrenule Hrvatske vode kao investitor izgradnje navedene građevine. Javnosti 

je poznato da su zbog toga prošle godine održani prosvjedi u Dolcima pa me zanima možete li 

javnosti pojasniti što se po tom pitanju događalo i što je poduzeto od strane VPŽ i županijskih 

čelnika?   

 MARTINA BUNIĆ – pozdravila je nazočne i slušatelje i istakla da je krajem prosinca 

2022.g. potpisan ugovor sa HŽPP-om i tada smo imali oko 280 prijavljenih studenata. No 

odlučili smo Javni poziv za iskaz interesa ostaviti otvorenim tijekom cijele godine kako bi 

svaki student s prebivalištem na VPŽ imao priliku prijaviti se i iskoristiti ovu mjeru. Do danas 

imamo ukupno 777 prijava za što smo namijenili oko 70.000 €u proračunu VPŽ. Taj iznos bit 

će i veći u koliko se prijavi još studenata. Mjera vrijedi do rujna ove godine koliko traje mjera 

HŽPP-a i nadamo se da ćemo po isteku te mjere pronaći i neki drugi način sufinanciranja 

prijevoza studenata. HŽPP već ima mjeru za prijevoz učenika OŠ i SŠ te su besplatnim 

prijevozom željeznicom obuhvaćeni svi učenici i studenti. Uz ovu mjeru sufinanciranja 

prijevoza moram naglasiti da ju studenti iskorištavaju za bilo koje putovanje (odlazak 

liječniku, na more, na fakultet)! VPŽ tom mjerom pokriva sve učenike od osnovnoškolskog, 

srednjoškolskog pa do visokoškolskog obrazovanja jer sufinanciramo radne materijale, 

osiguravamo stipendije za deficitarna zanimanja, osiguravamo stipendije za studente i 

možemo reći da za svaki uzrast imamo određenu mjeru. Trenutačno traju pripreme za upise u 

1. razred SŠ za sljedeći školsku godinu. Sutrašnji dan je rok do kada VPŽ treba potvrditi sve 

programe koje su u aplikaciju upisale SŠ s područja županije. Prije nego se učenici počnu 

prijavljivati i odlučiti što će upisati, odlučili smo organizirati sajam strukovnih zanimanja 

“Sad je pravi hit majstor bit” gdje će se 7 strukovnih škola s područja VPŽ predstaviti sa svim 

svojim programima koje provode. Uz strukovne škole ondje će biti i poduzetnici i obrtnici s 

područja gdje pripada škola. Poduzetnici su najavili stipendije i na štandovima zajedno sa 

školama će predstaviti programe i ono što oni nude učenicima u ostvarivanju prakse kod njih. 

Osim stipendija s njihove strane tu je i mogućnost zapošljavanja u njihovim tvrtkama. Cilj 
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nam je da učenici prepoznaju koliko nam je strukovno zanimanje bitno. Sve vas pozivam da 

17. ožujka u 13 sati dođete u sportsku dvoranu Tehničke škole Virovitica da vidite što sve 

nudimo. Imamo prijavljeno 20 učenika završnih osmih razreda, a 500-tinjak učenika se 

prijavilo da će doći na sajam, no i svi niži uzrasti mogu doći.    

ANKICA GARAJ – pozdravila je nazočne i slušatelje i istakla da Godišnji izvještaj o 

izvršenju proračuna nije na današnjem dnevnom redu jer je procedura takva (rok za predaju 

županu je 5. svibnja). Župan ga je dužan uputiti do 31.05. Županijskoj skupštini i ne postoji 

rok do kada ga Skupština mora usvojiti, ali u koliko ga ne usvoji u roku od 2 mjeseca,  kao 

takav se objavljuje i šalje u Ministarstvo. Naknadno se šalju obavijesti kada je Skupština 

usvojila izvještaj. Prihodi poslovanja ostvareni su u gotovo 100%-tnom iznosu, a rashodi 

nešto malo manji. Veliki dio tih prihoda i rashoda odnosi se na naše proračunske korisnike. 

Konačno možemo reći (ako gledamo samu VPŽ) da smo zadovoljni s poslovanjem. Dugo 

godina borili smo se s minusom ne zbog toga što loše radimo, nego su nam kasnili svi prihodi, 

pogotovo po velikim projektima prema kojima smo se zaduživali. Financijski izvještaji su na 

web stranici županije. Županija je ostvarila prihode u protekloj godini u visini 156 mln kn, a 

rashodi su bili 128,8 mln kn.  Virovitičko-podravska županija je tijekom 2022. godine 

ostvarila višak prihoda i primitaka u iznosu od 27,6 milijuna kuna i time smo pokrili ukupan 

manjak prenesen iz prethodne godine (oko 6,3 mln kn) i još nam je ostalo 21,3 milijuna kuna 

za raspoređivanje u narednim godinama. Kada smo se zaduživali govorili smo da trebamo 

sredstva da prebrodimo jaz u financiranju projekata. Podigli smo kredit, projekte završili a 

sada smo i dobar dio prihoda naplatili pa ćemo imati sredstva za otplatu kredita. Još nam nisu 

stigli svi povrati sredstava, kao što je sustav navodnjavanja Kapinci-Vaška II. faza, ali to 

očekujemo ove godine. Dalje ćemo nastaviti istim tempom, no nadam se lakše nego ranijih 

godina kada smo godine završavali s negativnim rezultatom poslovanja.  
 

IGOR ANDROVIĆ – pozdravio je nazočne i slušatelje, te zahvalio na ovom još uvijek 

aktualnom pitanju. Na tu temu je u javnosti i pojedinim medijima izneseno mnoštvo 

neistinitih navoda – prvenstveno od potpredsjednika Županijske skupštine g. Mate Vukušića, 

ne u cilju pomoći mještanima Dolaca, nego vjerojatno u cilju vlastite političke promocije 

pokušavajući dobiti jeftine političke poene (nalazimo se u predizbornoj godini)! To je taktika 

SDP-a i na nacionalnoj i na lokalnim razinama. Podsjetio bih da je VPŽ po odredbama 

Zakona o izvlaštenju i određivanju naknade tijelo nadležno za provođenje postupka osiguranja 

dokaza o stanju i vrijednosti nekretnine, kao i postupaka izvlaštenja. I u ovom postupku 

isključivo tijelo po zakonu nadležno za provođenje predmetnih imovinsko-pravnih postupaka. 

Dužnost VPŽ je postupanje po prijedlozima korisnika izvlaštenja. Ovo nije županijski atak na 

privatnu imovinu, županija nikome ne otima zemlju, niti vlasnici tih čestica moraju prodati 

zemlju županiji za male novce! Županija to ne želi provesti na silu i protiv volje mještana, niti 

im oduzeti zemlju za retenciju kako to navodi uvaženi vijećnik g. Vukušić! Važno je dokazati 

da su stanovnici Dolaca jednako važni kao bilo koji stanovnik bilo kojeg dijela VPŽ! Upravo 

je od strane VPŽ od samog početka uspostavljena komunikacija s mještanima Dolaca putem 

njihovog predstavnika predsjednika MO Dolci g. Marija Gubeljaka, ali i sa Hrvatskim 

vodama VGO Dunav-donja Drava g. Željkom Kovačevićem. Nekoliko puta smo dolazili u 

Dolce i pokrenut je postupak rješavanja imovinsko-pravnih odnosa radi izgradnje akumulacije 

Marjanac. Od strane vlasnika zemljišta u Dolcima, na poziv mještana, službenici koji vode taj 

postupak otišli su u MO Dolci i odgovorili na sva postavljena pitanja. Pokušali smo otkloniti 

sve nejasnoće vlasnika nekretnina u svezi postupka rješavanja imovinsko-pravnih odnosa. 

Bilo je mnoštvo upita, primjedbi i prigovora vlasnika nekretnina vezanih uz projekt izgradnje, 

te druge tehničke razloge. I ja kao župan i dožupan zatražili smo sastanak u Hrvatskim 

vodama u Osijeku, kao jedinoj relevantnoj adresi za odgovore na postavljena pitanja 
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mještana. Sastanak u HV je održan, a nazočni su bili dožupan M. Klement i pročelnica Zorica 

Hegedušić. Predstavnici HV upoznati su sa svim primjedbama, prigovorima i prijedlozima. U 

HV su nas obavijestili da je vezano za provedbu parcelacije radi izgradnje retencije Marjanac 

od strane mještana podnesena žalba protiv izdanih rješenja, a ista je u žalbenom postupku. 

Zaključak sastanka u HV je sljedeći: uzimajući u obzir interes cjelokupnog projekta, HV će ga 

uzeti u razmatranje, cijeneći sve iznesene zahtjeve i prijedloge vlasnika zemljišta, a rezultate 

preispitivanja tehničkih rješenja i stvarnih potreba na terenu. S ovog mjesta mogu reći da 

ćemo riješiti problem u miru i tišini, bez medijske pompe i bez medijskih prepucavanja, u 

korist svih žitelja Dolaca.  

 

ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – Klub vijećnika DP- MOST- HSU-NV – pozdravila 

je nazočne i slušatelje i istakla da je sirana Virovitica investicija vrijedna 40-ak milijuna kuna 

koju je županija odlukom ove Skupštine dala na upravljanje Tehnološko inovacijskom centru. 

TIC je siranu sredinom svibnja 2022.g. dao u zakup proizvođačkoj organizaciji Mliječni put 

Hrvatske uz uvjerenje da će se već u lipnju 2022.g.moći očekivati razni mliječni proizvodi! 

Par mjeseci nakon toga ugovor s organizacijom Mliječni put Hrvatske je raskinut te od tada 

novoizgrađena sirana zjapi prazna. Na VIROEXPU ove godine pojavila se tvrtka VITAS 

d.o.o. sa sjedištem u Pepelanama, osnovana 30.12.2022.g. na čijem štandu su se mogli kušati 

proizvodi njihove tvrtke koja je prema njihovim riječima novi vlasnik virovitičke sirane. Da li 

je TIC dao spomenutoj tvrtki u zakup siranu i da li je to sve po zakonu kako županija u 

konačnici ne bi morala vraćati novce EU čijim novcem je sirana izgrađena? Virovitičko-

podravska županija je odgovorna za organizaciju primarne zdravstvene srbi, hitan medicinski 

prijem i za to dobiva sredstva iz državnog proračuna. Kako je riješen hitan prijem pacijenata 

do županijske bolnice? Da li je to riješeno na adekvatan način? Koliko je postojeće rješenje 

dobro i trajno i koji su problemi? Da li sva sela (pogotovo u brdskim dijelovima županije) 

imaju jednak pristup zdravstvenoj zaštiti, jer po našem mišljenju, oni nisu građani drugog reda 

i zaslužuju i s pravom zahtijevaju, sve kao i građani koji su nekoliko km udaljeni od 

županijskog središta Virovitice, te gradova Slatine i Orahovice? U Izvješću o radu župana 

spominje se koncept „pametnih sela“, pa nas kao klub interesira što je županijska uprava do 

sada napravila i što se planira napraviti po tom pitanju?        
    

BOJAN MIJOK – pozdravio je nazočne i slušatelje i istakao da je sirana ovdje tema 

duže vrijeme. Još 2012., u vrijeme prosvjeda mljekara zbog smanjene otkupne cijene mlijeka i 

kada su se makli poticaji po litri mlijeka, nastao je veliki problem u stočarstvu i mljekarstvu. 

Virovitičko-podravska županija je reagirala i došlo se na ideju da se projektira i izgradi sirana. 

Napravljena je potrebna dokumentacija, nakon godine dana izdana je građevinska dozvola, te 

se krenulo u traženje izvora sufinanciranja sirane. Potpisali smo ugovor s Ministarstvom 

poljoprivrede 2018. godine i odobreno nam je 36 milijuna kuna. Ukupna vrijednost Centra za 

istraživanje i razvoj u mljekarstvu u Virovitici iznosila je 41.505.000,00 kuna, a Virovitičko-

podravska županija je izdvojila 5,5 milijuna kuna. Centar je 2021.g. završen, a u siječnju 

2022. godine, smo dobili odobrenje Ministarstva poljoprivrede da je sve napravljeno sukladno 

natječaju, te da se sirana može dati na upravljanje. Posao županije nije da proizvodi sir, već da 

napravi potrebnu infrastrukturu. U tom periodu svi mljekari na području VPŽ i proizvođačka 

organizacija „Mliječni put“ bili su uključeni u taj postupak i proceduru projektiranja i ideje, te 

izgradnje. U ožujku 2022.g., siranu smo dali na upravljanje Tehnološko inovacijskom centru, 

a on je shodno tome raspisao natječaj na koji su se javili mljekari iz Mliječnog puta koji su 

pokazali interes za nju. Prošlo je pet mjeseci od potpisa ugovora, održali smo nekoliko 

sastanaka i krenuli su problemi. Nažalost, mljekari nisu bili spremni za taj projekt i Mliječni 

put je u rujnu prošle godine zatražio raskid ugovora. Sirana je komercijalna, kapaciteta 10000 
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litara i jako je teško bilo naći izvor financiranja. Tek 2018.g. smo to isfinancirali. Zajedno s 

mljekarima išli smo kroz cijeli postupak dobivanja registarskog broja pri Upravi za 

veterinarstvo kako bi sirana mogla krenuti s radom. Uspjeha međutim nije bilo. Mljekarima 

smo nudili pomoć, organizirali sastanak sa HBOR-om, tražili izvor financiranja, no na žalost 

bez uspjeha. Dobili smo zahtjev „Mliječnog puta“ da raskinemo ugovor jer nisu u mogućnosti 

upravljati siranom. Nakon toga ponovljen je natječaj za upravljanje i davanje u zakup sirane. 

Javio se slovenski investitor koji je odlučio pokrenuti proizvodnju. Uvjetovali smo da tvrtku 

mora osnovati na području Virovitičko-podravske županije, te da sirovinu mora nabavljati na 

našem području, s čim su se složili. Tvrtka VITAS osnovana u Pepelanama je dobila u zakup 

„Siranu“, a 8. ožujka dobili su HACCP certifikat, te su podnijeli zahtjev Upravi za 

veterinarstvo za registarski odnosno proizvođački broj kako bi mogli početi s radom. Županiji 

i TIC-u je obaveza napraviti servis svih uređaja i mliječnu probu, jer godinu dana nisu radili. 

Svi mi želimo da sirana krene s radom i počne prerađivati mlijeko! Mislim da će ovaj put biti 

uspješan. Investitor je pronašao potrebne djelatnike s područja županije i uskoro se očekuje 

„mliječna proba“ s manjim kapacitetom (2000 litara). Najavili su postepeno povećavanje 

proizvodnje do maksimalnog od 10000 litara u smjeni. Virovitičko-podravska županija u 

potpunosti je na raspolaganju investitoru i vjerujem u uspjeh.  

 MELITA SIROVICA – pozdravila je nazočne i slušatelje i istakla da je pitanje 

kompleksno jer dotiče i primarnu i sekundarnu zdravstvenu zaštitu. Hitne pacijente od kuće 

do zdravstvene ustanove i HBP prevozi hitna medicinska služba koja je organizirana pri 

Zavodu za hitnu medicinu VPŽ. Organizirana je sukladno mreži hitne medicine. U Virovitici 

imamo 5 timova I, u Slatini 5 timova I, 5 timova II u Virovitici i Slatini i organiziranu 

Orahovicu i Pitomaču gdje u nadstandardu plaćamo liječnike da imamo 24 sata adekvatnu 

zdravstvenu zaštitu. Do sada nismo imali niti jedan slučaj prijave da HMP nije na vrijeme 

stigla nakon poziva u kuće pacijenata, te ih dovezla do HBP. Jedna smo od županija koja sve 

intervencije rješava u najkraćem roku - u okviru zlatnog sata. Nakon zbrinjavanja pacijenta u 

njegovoj kući, ako je potrebno, tada timovi I dovoze pacijenta na HBP koji je organiziran 24 

sata svih 7 dana u tjednu. Imaju specijaliste, sekundarce, specijalizante koji zaprimaju 

pacijente. Vikendima i praznicima imamo posebno dežurstvo u ambulantama gdje timovi 

primarne zdravstvene zaštite zbrinjavaju pacijente s lakšim tegobama i koji ne moraju biti 

zbrinuti kroz HBP. U izradi je nova mreža primarne zdravstvene zaštite. Snimili smo 

kompletno stanje na našoj županiji i imamo 44 ugovorena tima primarne zdravstvene zaštite 

opće obiteljske medicine, gdje i je problem. Od te 44 ordinacije 18 je privatno, a 26 mora biti 

organizirano pri Domu zdravlja (mali broj pacijenata). Nemamo dovoljno liječnika opće 

medicine, a DZ mora preuzeti organiziranje te zdravstvene zaštite. Dobili smo specijalizacije 

za 4 doktora i uz doktorice koje su na rodiljnom dopustu i ordinacije s malim brojem 

pacijenata, pa imamo 9 ordinacija u kojima nisu ugovoreni liječnici opće  medicine. Predložili 

smo stoga da HZZO  razmisli o mogućnosti ugovaranja novog modela (nekoliko sati nekoliko 

dana u tjednu), kako bi svi pacijenti dobili zdravstvenu zaštitu. To je i sada organizirano, ali 

mimo HZZO-a jer to nije plaćeno. Ravnatelj DZ pokušava organizirati da svaka ordinacija 

bude organizirana bar u nekom vremenu u tjednu da bi ti pacijenti dobili zdravstvenu zaštitu. 

Nismo s tim zadovoljni jer nam nedostaje doktora opće medicine, pogotovo u malim 

naseljima. Mi smo srećom dobili 3 doktora koji su se prijavili na specijalizaciju, ali to traje 5 

godina i za to vrijeme te ordinacije nemaju doktore! DZ je za to vrijeme dužan organizirati 

rad s vanjskim suradnicima (najviše uskaču doktori iz naše bolnice iz ZZHM). Nikada nismo 

imali primjedbi da netko nije dobio hitnu medicinsku pomoć ili  na vrijeme, pa da su pacijenti 

zbog toga smrtno stradali. Nikako nismo zadovoljni ni primarnom zdravstvenom zaštitom, ali 

to je na nivou cijele države tako. Ministar je donio odluku da će se koeficijenti doktora 

medicine s bolničkim liječnicima izjednačiti, ali nije rekao da se radi o specijalistima! Mi 
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imamo jako puno doktora koji nisu specijalisti opće medicine, nego doktori medicine na koje 

se neće odnositi ti koeficijenti! Nismo zadovoljni i nadamo se da će se nešto promijeniti. Bez 

obzira što imamo 10000 stanovnika manje, nismo predložili da se ukine niti jedna ordinacija, 

nego da se na drugačiji način to organizira, s obzirom na naše kadrovske kapacitete.     

 

ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – zadovoljna sam odgovorom, no potvrdite mi da je 

svakom stanovniku naše županije hitna medicinska pomoć jednako dostupna! To me posebno 

interesira. 

 

MELITA SIROVICA – da! Sukladno mreži mi vam to potvrđujemo. Za Voćin koji je 

najudaljeniji i najugroženiji preko ZZHM imamo organiziranu pripravnost sa doktorom i 

medicinskom sestrom koji su plaćeni 24 sata dnevno! Kupili smo vozilo 4x4 zbog vremenskih 

uvjeta kako bi u svako vrijeme mogli doći tamo. Imamo Slatinu i Virovitica sa Timovima T1 i 

T 2  24 sata, a Pitomaču i Orahovicu plaćamo u nadstandardu. Činjenica je da su i sada 

Timovi T1 u ZZHM u ovom trenutku ostali bez doktora pa ih plaćaju iz vanjskih suradnika 

nekih drugih zdravstvenih ustanova. Problem imamo s liječnicima, ali i organiziranu 24 sata 

dostupnu medicinsku pomoć koja je u svakom trenutku na terenu. Oni preko prijavno dojavne 

jedinice organiziraju odlazak Timova 1 na teren sukladno hitnosti. Tim 1 ide u najhitnije 

slučajeve, a Tim 2 prevozi pacijenta do HBP. Ako se dese 2 ista hitna stanja, odgovornost je 

na dispečeru da problem rješava s nekom susjednom hitnom (npr. u slučaju saobraćajne 

nesreće). U pravilu mi vam možemo potvrditi da imamo 24 sata organiziranu cijelu županiju 

tj. pokrivenu sa HMP.       

 

IGOR ANDROVIĆ – pitanje je vjerojatno nastalo nakon konferencije koju smo imali 

u TIC-u u organizaciji zastupnika u EU parlamentu g. Sokola, a nazočni su bili mnogi 

načelnici i gradonačelnici naše županije. Cilj toga koncepta je demografska i gospodarska 

revitalizacija ruralnih područja cijele RH, ne samo naše županije. Osim Virovitice, na našoj 

županiji gotovo sve spada u ruralno područje. Tu je nekoliko projekata koje provodi VPŽ, ali i 

općine ponaosob za razvoj pametnih i održivih rješenja i usluga od strane EU. U VPŽ je prije 

1-2 godine napravljeno 11 novih vrtića – gotovo u svim općinama što je svakako pomoć 

mladim obiteljima. Neke općine idu i s konceptima pametnih rasvjeta, a mi kao županija smo 

u fazi projektiranja i dobivanja građevinske dozvole (ako ju već nismo i dobili) za naš Centar 

za pametnu poljoprivredu koji bi se gradio nasuprot našeg Veleučilišta. On bi sa svojim 

inovativnim i digitalnim rješenjima (skeniranje dronovima, preporuke poljoprivrednicima za 

daljnju proizvodnju) pomogao u pametnim rješenjima i preporukama da budu što 

konkurentniji u svojoj poljoprivrednoj proizvodnji. Županija je i nositelj velikog projekta za 8 

manjih općina na istoku – širokopojasni Internet vrijednosti  50 mln kn. I to je jedno od 

pametnih rješenja za koncept pametnih sela. I naš TIC je u konceptu pametnih sela jer pomaže 

našim poljoprivrednicima koji se bave pčelarstvom, vinarstvom, vinogradarstvom …Moderni 

sustavi navodnjavanja isto tako pomažu našim poljoprivrednicima u klimatskim promjenama 

jer gotovo svake godine proglašavamo sušu na području cijele županije. Vjerujem da će stoga 

biti sve više korisnika sustava navodnjavanja, pa i to možemo uvrstiti u koncept pametnih 

sela! Općina Sopje prijavila je „Pametna i mobilna Općina Sopje“ na natječaj EU. Općina 

Suhopolje prijavila je  „Pametna i digitalna Općina Suhopolje“,  Općina Lukač uvođenje 

sustava elektronskog uredskog poslovanja, VPŽ je prijavila projekt implementacije uredskog 

poslovanja prema novoj Uredbi o uredskom poslovanju, a Općina Mikleuš digitalizaciju 

općine Mikleuš. Sve su to natječaji EU za rješavanje toga koncepta, a svi ti projekti trebali bi 

doprinijeti cilju, a to je revitalizacija ruralnih područja i ostanka ljudi na tom području.  
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MATE VUKUŠIĆ - Klub vijećnika SDP – HSPD – pozdravio je nazočne i medije i 

uputio pitanje ravnatelju ŽUC-a. Kakva je situacija sa kružnim tokom u Orahovici? Ima li 

izgleda da se to riješi, te da li se može popraviti cesta od Pištane  do Kokočaka) dio je 

devastiran)? Što se dešava sa kanalizacijom u Slatini i Voćinu? Znam da je to pitanje za 

njihova vijeća, no mislim da je i županiji stalo da sve ide kako treba jer se radi o sredstvima 

EU. Radi se o velikim novcima (150 mln), a vidimo da je došlo do zastoja kod izvođača Ersa 

Constructions. Oni su 28.02. raskinuli ugovor sa investitorima i očito je da tu nešto šteka, za 

razliku od Pitomače. Budući da se radi o sredstvima EU (radi se o nekih 1,8 mln €) bojim se 

zloupotrebe, a na žalost svjedoci smo toga na našem području. Molio bih i da prokomentirate  

i izuzimanje od strane Ministarstva poljoprivrede lovišta u Voćinu od Hrvatskih šuma. 

Ministrica je rekla da se radilo o nezakonitom djelovanju, odnosno o djelovanju ne u skladu 

sa zakonom!  

 

BRUNO PERKEC – pozdravio je nazočne i slušatelje i istakao da je rotor u Orahovici 

na križanju DC 2 i ŽC 40 30. Grad Orahovica je organizirao sastanak kojem je bio nazočan 

šef ispostave HC g. Sabolović i ja kao ravnatelj ŽUC-a. Idejno rješenje trebao je izraditi Grad 

Orahovica (što mislim da je), a cijeli postupak preuzele su HC i na njima je ishođenje 

građevinske dozvole. Mislim da je problem oko imovinsko-pravnih odnosa i pitanje bi trebalo 

uputiti Hrvatskim cestama ili Gradu Orahovici koja je inicijator svega. Cesta od Pištane  do 

Kokočaka je lokalna cesta, no ne znam o čemu se točno radi pa ću pogledati. Vjerojatno se 

radi o oštećenjima ceste tijekom zimskog perioda i čim prorade asfaltne baze krenut ćemo u 

sanaciju.  

 

IGOR ANDROVIĆ – aglomeracija Slatina i Voćin nisu baš pitanja za županiju, no 

imam neke informacije pa ću pokušati odgovoriti. Iz medija sam pročitao da je kod radova na 

aglomeraciji Slatina radove izvodila turska tvrtka koja se pokupila i ostavila nedovršene 

radove. Komrad je nositelj projekta, a do čega je došlo i tko je u pravu, reći će vjerojatno sud. 

Komrad mora ići u novu javnu nabavu što će vjerojatno potrajati, no iako je rok završetka 

radova kraj 2023.g., određena sredstva su prebačena u Nacionalni plan otpornosti i oporavka 

koji traje do 2026.g. te će bez obzira na raspisivanje nove javne nabave (koja će trajati 3-4 

mjeseca) i izbor novog izvođača, moći utrošiti ta sredstva, te će se radovi izvesti. Da sredstva 

nisu prebačena u Nacionalni plan otpornosti i oporavka postojala je mogućnost da se bez njih 

ostane jer se ne bi uspjela utrošiti do kraja 2023.g. jer je to bio rok za završetak aglomeracije. 

Odabirom novog izvođača vjerujem da će se nastaviti radovi, te da će aglomeracija Slatina 

biti dovršena. Komrad i turska tvrtka problem će vjerojatno rješavati na sudu. Nama je 

najbitnije da se radovi dovrše te da Slatina i okolna područja dobiju aglomeraciju. 

Aglomeracijom Virovitice i Pitomače upravljao je Virkom i vjerojatno sposobnošću same 

tvrtke su radovi izvršeni u roku i bez problema. Na razini VPŽ imamo nekoliko spremnih 

projekata sa građevinskim dozvolama za aglomeracije (Suhopolje, Špišić Bukovica, nastavak 

Lukač, dio Čačinaca), a vjerujem da je i Voćin u tome. Čim se raspišu natječaji vjerujem da 

ćemo uspjeti aplicirati, te da će se sredstvima EU kroz komunalna poduzeća završiti te 

aglomeracije. Poznato mi je da je Ministarstvo poljoprivrede Hrvatskim šumama oduzelo 

upravljanje lovištem zbog navodnih nepravilnosti, no što se točno tamo dešavalo ne znam. 

Mislim da su Hrvatske šume podnijele žalbu, no pitanje treba uputiti njima.    

 

MATE VUKUŠIĆ – bitno je da sredstva ne propadnu i da se radovi izvrše jer se radi o 

interesu grada i općina. Što se tiče šuma i kazne koja je propisana odgovornim osobama, radi 

se o Upravi šuma u Slatini.  Šteta je što se takve stvari dešavaju. Naravno da županija na to ne 

može utjecati, no treba voditi računa o svim segmentima društva. Lovni turizam je jako 

dohodovna grana, pa u koliko netko može pomoći, apeliram na županiju da i to napravi.   
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DINKO BEGOVIĆ – aktualni sat je istekao pa dajem pauzu od 15 minuta. 

 

         

Potom se prešlo na raspravu po utvrđenom dnevnom redu. 

 

 Ad 1.) Ovjera zapisnika sa 7. sjednice Županijske skupštine 

 Zapisnik je objavljen na web stranici županije, u materijalima za sjednicu. 

Predsjednik je upitao ima li primjedbi na isti? 

Budući da nije bilo primjedbi na zapisnik uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno, 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći  

z a k l j u č a k 

 Ovjerava se zapisnik sa 7. sjednice Županijske skupštine. 

 

Ad.2.) Razmatranje prijedloga Odluke o podnošenju prijedloga i peticija građana 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Služba za pravne 

poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač župan.  

O istom je otvorena rasprava. 

  

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 23 glasa za, 

bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o podnošenju prijedloga i peticija građana. 

 

 

Ad. 3.) Razmatranje prijedloga Odluke o izradi Plana gospodarenja otpadom Virovitičko-

podravske županije za razdoblje od 2024. -2029. godine  

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko-pravne poslove, a predlagač župan. Prijedlog je 

razmotrio i prihvatio i Odbor za prostorno uređenje, komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša  

na svojoj elektronskoj sjednici.  

O istom je otvorena rasprava. 

  

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 23 glasa za, 

bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o izradi Plana gospodarenja otpadom Virovitičko-podravske županije 

za razdoblje od 2024. -2029. godine. 



11 
 

Ad.4.)  Razmatranje prijedloga Odluke o izradi Programa zaštite zraka, ozonskog sloja, 

ublažavanja klimatskih promjena i prilagodbe klimatskim promjenama u Virovitičko-

podravskoj županiji za razdoblje 2023.-2026. godine 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko-pravne poslove, a predlagač župan. Prijedlog je 

razmotrio i prihvatio i Odbor za prostorno uređenje, komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša  

na svojoj elektronskoj sjednici.  

O istom je otvorena rasprava. 

  

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 23 glasa za, 

bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 

Donosi se Odluke o izradi Programa zaštite zraka, ozonskog sloja, ublažavanja 

klimatskih promjena i prilagodbe klimatskim promjenama u Virovitičko-podravskoj županiji za 

razdoblje 2023.-2026. godine. 

 

 

Ad 5.) Razmatranje  Javnih potreba iz Programa zdravstvene zaštite za 2023. godinu 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade i predlagač je Zavod za 

javno zdravstvo „Sveti Rok“ Virovitičko-podravske županije.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – zdravstvena ispravnost vode, evidencija zaraznih 

bolesti, monitoring komaraca, sve je to u redu, ali u prevenciji ovisnosti spominje se samo 

opojne droge?! Mislim da bi trebalo više poraditi na prevenciji ovisnosti pušenja, alkohola, ali 

i samih droga. Mislim da je malo 2000 €! Čuli smo od pročelnice Garaj da županija sasvim 

solidno financijski stoji i mislim da nitko ovdje ne bi imao ništa protiv da županija nešto više 

izdvoji za prevenciju. Nedavno sam bila u društvu puno mladih ljudi i kada sam čula koliko 

su opijati kod nas u Virovitici dostupni, bila sam jako šokirana! Mislim da će se 2000 € 

potrošiti samo na štampanje brošura kod Beckera, a za prevenciju ovisnosti županija bi ipak 

mogla izdvojiti više novca. Bar duplo! Ako nećemo ići preventivno prema mladima na koje se 

ta priča najviše odnosi, uzalud priča o demografskoj politici. Kao klub podržat ćemo vaš 

prijedlog, a vjerujem da nitko neće imati ništa protiv naše sugestije da se za taj program 

izdvoji malo više novca! 

 

DR. MIROSLAV VENUS – pozdravio je nazočne i složio se s konstatacijom da bi 

bilo bolje da je više novca i za ostale preventivne potrebe, a posebno ovu koja pobuđuje 

interes kod svih jer se dosta toga odnosi na rad s mladima. Ovo je samo dio financiranja 

onoga što mi u ZZJZ radimo na suzbijanju, odnosno prevenciji. Ne radi se samo o drogama. 

One su najružnije u cijeloj priči, ali mi u preventivnom smislu razmišljamo i o drugim 

ovisnostima kod mladih (maloljetnika) koje su za njih ilegalne (pušenje i pijenje alkohola). 

Tko duže prati rad Službe za ovisnosti i mentalno zdravlje, može svjedočiti da zaista imamo 

niz aktivnosti koje provodimo i koje se financiraju iz različitih izvora (ovo je samo jedan). U 

ZZJZ smo uspjeli dobiti specijalistu psihijatra, što smo do sada pokrivali sa vanjskim 

suradnikom. Jedna od najnovijih aktivnosti koje smo podigli na višu razinu je alkoholizam 

koji je na području naše županije veći problem od zlouporabe droga. Vrlo kvalitetan rad 
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ogleda se u radu Klubova liječenih alkoholičara. Prije nekoliko godina potakli smo osnivanje 

županijske zajednice Klubova liječenih alkoholičara, no osnovni preduvjet je da postoje 3 

kluba. U međuvremenu se ugasio klub u Pitomači i ostale su udruge klubova u Virovitici i 

Slatini, a sada smo u tijeku ponovnog reaktiviranja KLA u Pitomači i po prvi puta u Gradu 

Orahovici. Time bismo pokrili najveća mjesta županije te bismo reaktivirali osnutak 

županijske zajednice klubova. To je jedna od naših najnovijih aktivnosti. Kod mladih je 

najčešći problem sa mentalnim zdravljem, za što optužuju pandemiju. Najnovija aktivnost 

Zavoda je tzv. elektronsko savjetovanje, što je objavljeno na našoj web stranici. Mladima je to 

vrlo interesantno jer elektronskim putem mogu pitati što ih interesira i odgovor dobiju istim 

putem što im jamči anonimnost (koja je jako bitna u cijeloj priči). Slažem se da bi bilo bolje 

da ima više novca, no ovo je samo jedan dio financiranja. Unaprijed se zahvaljujem na 

podršci Izvješća.  

  

Budući da se za raspravu nije više nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 23 glasa 

za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 

Prihvaćaju se Javne potrebe iz Programa zdravstvene zaštite za 2023. godinu. 

 

 

Ad 6.) Razmatranje Izvješća o radu župana za razdoblje 1. srpnja - 31. prosinca 2022. 

godine 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Predlagač  je župan.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – što je sa projektnom dokumentacijom za izgradnju i 

opremanje sušionice povrća? Projekt je krenuo 2016. ili 2017.g., odobren je projekt i novci za 

dokumentaciju. Dokumentacija se radi već 5 godina?! Vi ste na vlasti i vaše službe su te koje 

koče! Kao da gradimo svemirsku postaju to traje! Koliko li će tek trajati izgradnja, ako se u 

nju ikada krene? Županija nema vremena, ljudi odlaze i pitanje je da li će ljudi više uopće 

saditi povrće kada to bude gotovo. Ili će se prebaciti na neku drugu kulturu. Kod sustava za 

navodnjavanja htjela bih da mi se jasno kaže koliko je sustava u funkciji. Od svih sustava 

navodnjavanja koji su puštenu u funkciju koliko ljudi, na kom području koristi sustav? Može 

odgovor i u pisanom obliku. Župan je bio na stručnom putovanju po Americi, pa molim da 

nam nešto o tome ispriča.  

 

DINKO BEGOVIĆ – Izvješće župana izrađuju prvenstveno stručne službe, pa nam 

detaljniji odgovor oko sušionice povrća može dati g. Mijok.  

 

BOJAN MIJOK  - projekt za sušionicu povrća dobili smo 2020.g., potpisali ugovor i 

krenuli s javnom nabavom za izvedbu tehničke dokumentacija te je do kraja godine rok za 

njenu izradu kako bismo ishodili građevinsku dozvolu te sve izvedbene projekte. Slažem se 

da cijeli postupak traje nekoliko godina (vidjeli smo to i za siranu), ali morate shvatiti da 

projekt tako velikog obuhvata i tako velike vrijednosti, ne možemo napraviti u godinu dana. 

Želja nam je i ideja da kompletno povrće proizvedemo za našu multinacionalnu kompaniju, tj. 

da koriste resurse s područja Slavonije i da ga ne uvoze. Kontinuirano radimo na tome i 

slažem se da je to moglo biti ranije pokrenuto, no nije krenulo prije 5 godina kako ste rekli, 
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nego prije nekih 2,5 godine. Tehnička dokumentacija je jako opširna i radi se o projektu 

procijenjenom na oko 25 mln kn. Tehnologija je vrlo zahtjevna i moramo pogoditi što tržište 

traži. Grad nam je dao parcelu prema Koriji veličine 10,3 ha i na njoj će se sušionica povrća 

graditi. Do kraja ove godine imat ćemo građevinsku dozvolu, kroz tjedan dana podnijet ćemo 

zahtjev za lokacijsku dozvolu, te očekujem da ćemo nagodinu dobiti sufinanciranje nekog od 

ministarstava. Trenutno imamo u funkciji sustav navodnjavanja Đolta I faza, Novi Gradac-

Detkovac i Kapinci-Vaška I faza. Projekat Kapinci-Vaška II faza bit će gotov 15.04. sa 

tlačnom probom. Na Đolti se kopaju dva bunara koji će nam definirati koliko ih treba za II 

fazu. Imamo 4 korisnika na Đolti I faza na 200 ha. Novi Gradac-Detkovac pušten je u pogon 

2021.g. te su tada i 2022.g. poljoprivrednici imali besplatno korištenje (bilo je 7 korisnika). 

Najbolji primjer je Kapinci-Vaška I faza gdje imamo 21 potpisan ugovor na 650 ha površina. 

To je jako dobro jer nikada se ne može navodnjavati sve zbog plodoreda, kultura itd. Mi kao 

županija htjeli bismo zajedno sa sušionicom povrća, Centrom za pametnu poljoprivredu, što 

više visoko prihodovnih kultura koje ćemo navodnjavati, no u ovom trenutku smo zadovoljni 

s brojem korisnika. Lani smo imali i problem s energentima. Struja je značajno poskupila i 

sav trošak koji je spao na županiju (omogućili smo im da vodu plaćaju 0,50 kn/m³). Mi i dalje 

projektiramo nove sustave navodnjavanja (Čađavica, Čačinci, Crnac, Zdenci) i plan nam je 

kroz 10 godina doći na cca 10000 ha u sustav navodnjavanja. Svake godine pogađaju nas 

elementarne nepogode – suša je sve veća i to je jedino rješenje za sigurnu proizvodnju hrane 

na ovom području! Poljoprivrednike je bilo teško motivirati da krenu u sustav navodnjavanja, 

ali u ovom trenutku mogu reći da će to svi tražiti. Ljudi koji nisu u obuhvatu faze II Kapinci-

Vaška dolaze nam i traže proširenje cjevovoda kako bi i oni bili u obuhvatu. Posebno mislim 

na naše duhance! Za 2022.g. smo zadovoljili naše ciljeve iskorištenosti sustava navodnjavanja 

i zadovoljni smo, no radimo i dalje na proširenju sustava. 

 

IGOR ANDROVIĆ – projektiranje traje, to je dugo no nije 5 godina, nego 2,5.g. 

Godinu dana smo samo čekali iz Ministarstva gospodarstva ocjenu o procjeni utjecaja na 

okoliš. Ipak se to privodi kraju i imat ćemo spremnu projektnu dokumentaciju i građevinsku 

dozvolu. Navodnjavaje je Bojan pojasnio, idemo dalje na Lukač no to neće biti prije iduće 

godine. Dok god daju 100% sredstava pisat ćemo projekte i prijavljivati sustave 

navodnjavanja jer ne znamo što nas sutra čeka. Prošle godine sam imao stručna putovanja 

koja su obuhvaćala SAD, Kanadu i Kubu, Celje – vatrogasna olimpijada, Bruxelles (plaćeno 

kompletno iz sredstava EU). Bio sam i na Islandu i u Izraelu, no za to nitko ništa nije pitao. 

No ovo pitanje sam i očekivao pa sam se pripremio. Stručno putovanje planirala je Tvrtka 

Centar za razvoj i ulaganja. plan je bio da se obiđu 3 zemlje, a najveći dio putovanja je bio u 

SAD i Kanadu, a svega dan i pol je trajao posjet Kubi, Najprije smo bili u našem 

Veleposlanstvu u SAD-u Washingtonu gdje smo predstavljali naše projekte i našu županiju. 

osim mene tu su bili i gradonačelnik Daruvara, predstavnici drvne industrije iz privatnog 

sektora te predstavili potencijalne mogućnosti ulaganja i aktivno uključivanje naše dijaspore. 

Pokušali smo svojim poznanstvima tvrtkama pomoći da se uključe u gospodarski život RH, te 

da posjete Slavoniju kako bi na licu mjesta dobili informacije oko uvjeta investiranja. U 

Washingtonu smo se susreli s predstavnicima asocijacije hrvatsko-američkih profesionalaca. 

To je poslovna udruga koja je proteklih godina organizirala niz skupova sa poslovnim 

sadržajem diljem SAD-a. U mješovitoj hrvatsko-kanadskoj komori sam prezentirao projekt 

sušionice povrća. Ne mislim da će županija ići u taj projekt i financirati njegovu izgradnju, te 

poslije njime upravljati. Tražimo privatni sektor ili proizvođačku organizaciju koja će sa 

sušionicom povrća upravljati. Ne bude li to Podravka, zašto ne bi došao strani investitor?! 

Predat ćemo im projektnu dokumentaciju, pa ako vide interes u tome, neka grade! Prezentirao 

sam im sušionicu povrća, Centar za pametnu poljoprivredu i geotermalni potencijal, tj. 

projekte kojima je izrada projektne dokumentacije u tijeku, kako bismo pronašli investitore. U 
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Kanadi smo bili u gradu Kitcheneru gdje je gradonačelnik Hrvat, a primjer je smart city 

rješenja. Dobili smo informacije iz prve ruke oko prostornog planiranja, realizacije ulagačkih 

projekata financiranih iz lokalnih i državnih kanadskih izvora. To je nešto slično našim 

poduzetničkim inkubatorima, no tvrtke u tom centru rade isključivo pametna rješenja za grad                      

Kitchener. Bili smo i u gradu Mississauga gdje je velika zastupljenost dijaspore Hrvata. 

Posjetili smo generalni konzulat RH, te uz pomoć veleposlanstva Kanade u Zagrebu 

organizirali smo niz sastanaka s lokalnom kanadskom administracijom, ali mnogobrojnim 

predstavnicima hrvatske dijaspore koja je u Kanadi okupljena i kroz sportske, vjerske i 

kulturne udruge. Sastali smo se sa mješovitom kanadsko-hrvatskom gospodarskom komorom 

čiji su članovi iznijeli svoja zapažanja, a koji bi ulagali u Slavoniju i RH. Mississauga je jedan 

od većih gradova u Kanadi (750.000 stanovnika i 8000 Hrvata). Niz sastanaka je održano i u 

Kanadi i u SAD-u s potencijalnim investitorima hrvatskom dijasporom. Put na Kubu 

koncipirao se na obilazak kulturne baštine koja je pod UNESCOM. Kuba je siromašna zemlja, 

no što se tiče zaštićenih područja UNESCOM, muzeja, interaktivnih centara, puno su 

napravili. Velikim dijelom to financira UNESCO i EU. Znate da smo i mi proteklih nekoliko 

godina obnovili sredstvima EU (gotovo 300 mln kn) ruševne dvorce i centre za posjetitelje. 

Na županiji imamo i 2 parka prirode koji su pod UNESCOM. Boravak na Kubi koncipirao se 

na obilazak takvih centara i muzeja pod UNESCOM. Obišli smo i neke zdravstvene institucije 

(opća bolnica) gdje čak neki liječnici iz trećih zemalja dolaze na specijalizaciju.    

 

MATE VUKUŠIĆ – svatko razuman trebao bi podržati vaša putovanja jer svaki 

odlazak van čovjeka oplemeni, a nadam se da će vaša putovanja oplemeniti i ovu županiju, 

bar u nekim segmentima! Podržat ću vaš odlazak na Kubu i šteta što niste poveli i ministra 

Beroša koji bi svakako tamo imao što vidjeti! Opće je poznato da Kuba osim dobrih liječnika 

ima i odličan sustav upravljanja zdravstvom – možda jedan od najboljih u svijetu, kojeg smo 

nekada imali i mi, no to se u silnim turbulencijama promijenilo. Ide se previše prema 

privatizaciji, no vrijeme će pokazati da li je to dobro ili nije. Naš klub će podržati Izvješće o 

radu župana kada prosječna plaća na našoj županiji ne bude na dnu i kada bruto dohodak ne 

bude među zadnjima u RH, te kada pored svih silnih ulaganja u obrazovni sustav (što 

smatram opravdanim) to bude rezultiralo time da naši maturanti ne budu predzadnji u RH po 

ocjenama. Da li su sredstva krivo usmjerena ili ljudi nisu dobro educirani, ne znam, to je 

problem no nadam se da će se i to riješiti, te da će naša županija imati bolje educirane 

studente.     

 

Budući da se više nitko nije javio za raspravu uslijedilo je izjašnjavanje te je sa 16 

glasova za, 3 glasa protiv i 4 suzdržana glasa donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o radu župana Virovitičko-podravske županije za razdoblje 

1. srpnja – 31. prosinca 2022. godine. 

 

 

 

Ad 7.) Razmatranje Izvješća o radu prema Programu javnih potreba Sportske 

zajednice Virovitičko-podravske županije u 2022. godini 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade i predlagač je Športska 

zajednica Virovitičko-podravske županije. Razmotrio ga je i prihvatio Odbor za društvene 

djelatnosti. 
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O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se nitko nije javio za raspravu uslijedilo je izjašnjavanje te je sa 23 glasa za, 

bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o radu prema Programu javnih potreba Sportske zajednice 

Virovitičko-podravske županije u 2022. godini. 

 

 

 

Ad 8. Razmatranje Godišnjeg Izvješća o radu Kazališta Virovitica za 2022. godinu 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade i predlagač je Kazalište 

Virovitica. Razmotrio ga je i prihvatio Odbor za društvene djelatnosti.  

O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se nitko nije javio za raspravu uslijedilo je izjašnjavanje te je sa 23 glasa za, 

bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Godišnje Izvješće o radu Kazališta Virovitica za 2022. godinu. 

 

 

Ad 9. Razmatranje Analize stanja civilne zaštite na području Virovitičko-podravske 

županije u 2022.godini 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan.  

O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se nitko nije javio za raspravu uslijedilo je izjašnjavanje te je sa 23 glasa za, 

bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 

Prihvaća se Analiza stanja civilne zaštite na području Virovitičko-podravske županije 

u 2022. godini. 

 

 

 

Ad10. Razmatranje prijedloga Odluke o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune 

Statuta Doma zdravlja Virovitičko-podravske županije 

 

Prijedlog Odluke objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravi odjel za 

zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio i Odbor 

za društvene djelatnosti. 

O istom je otvorena rasprava.  
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Budući da se nitko nije javio za raspravu uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 23 glasa 

za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 
 

Daje se suglasnost na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Doma zdravlja 

Virovitičko-podravske županije Urbroj:2189-67-1-01-505/2023 koju je donijelo Upravno vijeće 

na svojoj 26. sjednici održanoj 23.02.2023. godine. 

 

 

Ad 11. Razmatranje prijedloga Odluke o utvrđivanju visine naknade za rad mrtvozorničke 

službe na području Virovitičko-podravske županije 

 

Prijedlog Odluke objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravi odjel za 

zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio i Odbor 

za društvene djelatnosti.  
O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se nitko nije javio za raspravu uslijedilo je izjašnjavanje te je sa 23 glasa za, 

bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o utvrđivanju visine naknade za rad mrtvozorničke službe na 

području Virovitičko-podravske županije.  
 

 

 

Ad 12. Razmatranje prijedloga Rješenja o razrješenju i imenovanju jednog člana 

Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije 

 

Prijedlog odluke objavljen na web stranici županije. Predlagač je Odbor za izbor i 

imenovanja.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

 MARIJAN ČOP – malo bih zlorabio Poslovnik i izvijestio bih Skupštinu da na polovici 

mandata nakon10 godina obavljanja dužnosti vijećnika Županijske skupštine, istu napuštam. 

Svima koji su se osjećali povrijeđeni ili ako je nešto s moje strane bilo nekorektno (nadam se da 

nije) se izvinjavam. Sve vrijeme sam bio u oporbi i nadam se da sam ukazao na neke od mogućih 

propusta.  

 

DINKO BEGOVIĆ – zahvaljujem uvaženom vijećniku g. Marijanu! Teška riječ bi bila da 

kažemo da smo zlorabili Poslovnik jer se ovo ne događa često!  Svi mi radimo za dobrobit cijele 

županije i hvala vam na radu i vremenu s namjerom da nešto učinite boljim.  

 

IGOR ANDROVIĆ – zahvalio bih u svoje ime i u ime svih djelatnika županije g. Čopu što 

je 10 godina bio vijećnik, za sve njegove prijedloge i rasprave! Ništa se to ne shvaća osobno jer 

smo svi mi ovdje kako bismo napravili najviše što možemo za dobrobit i naše županije i njenih 

žitelja. Možda je rasprava nekada bila „teža“, a nekada „lakša“, no sve je u cilju dobrobiti svih nas 

pa vam još jednom zahvaljujem. Volio bih da i drugi oporbenjaci rade kao što ste vi. Hvala još 

jednom!     
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Budući da se više nitko nije javio za raspravu uslijedilo je izjašnjavanje te je jednoglasno, 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez  suzdržanih glasova donesen sljedeći 

z a k l j u č a k 

I 

 GORAN DOLEŽAL, član Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste Virovitičko-

podravske županije, imenovan na ovu dužnost Rješenjem Županijske skupštine KLASA: 

021-05/21-01/13, URBROJ: 2189/1-04/01-21-1 od 14. prosinca 2021. godine, razrješuje se 

dužnosti člana Upravnog vijeća na vlastiti zahtjev. 

 

II 

 

DRAŽEN VANJHAL imenuje se članom Upravnog vijeća Županijske uprave za 

ceste Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 

 

Ad 13. Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti ravnatelju za 

zaključivanje ugovora čija vrijednost prelazi 132.722,81 €:  

a) za nabavu usluge najma, pranja i glačanja rublja,  

b) nabavu usluge održavanja integralnog bolničkog informacijskog sustava, 

c) nabavu medicinskog potrošnog materijala za obavljanje  zdravstvene djelatnosti, 

d) za nabavu medicinskog potrošnog materijala za dijalizu 

 

Prijedlozi Zaključaka objavljeni su na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravi 

odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač župan. Prijedloge je razmotrio i 

prihvatio i Odbor za društvene djelatnosti. 

Otvorena je raspravu po svim podtočkama. 

 

ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – nedavno nas se uvjeravalo kako se napravio dobar 

potez što se veš iz naše bolnice pere u Zelini, energenti su poskupili, a to prema potpisanom 

ugovoru ostaje trajno i županija neće osjetiti posljedice povećanja cijene energenata! Sada 

smo dobili na razmatranje 20%-tno povećanje tih troškova! Ne mogu se oteti dojmu da su 

novi koji se daju za pranje i čišćenje bolnice mogli ostati na našoj županiji! Klub neće 

podržati podtočke a) i b). Nabava medicinskih potrepština je u redu. Ničim izazvani ste se 

hvalili kako cijene energenata neće ići gore! Što se sada desilo da najednom idu?!   

   

DINKO BLAŽEVIĆ – pozdravio je nazočne i istakao da je točno da je nedavno ta 

točka bila ovdje na dnevnom redu. Ali isto tako ste mogli čuti da je za uslugu glačanja i pranja 

rublja provedena zajednička nabava! To nije isključivo provodila OB Virovitica. Bila su 

potrebna velika ulaganja u vešeraj i to sam tada obrazložio. Sklopili smo četverogodišnje 

ugovore za koje je provedena zajednička javna nabava s uključene 22 bolničke zdravstvene 

ustanove. Povećanje od 20% odnosi se na generalni ugovor, odnosno aneks ugovora druge 

godine trajanja četverogodišnjeg ugovora, a odnosi se na sve zdravstvene bolničke ustanove 

koje su potpisale zajedničku javnu nabavu provedenu na nivou Ministarstva zdravstva. 

Svjedoci smo svakodnevnog porasta cijena energenata, a tvrtke koje nam pružaju uslugu kao 

energent koriste plin. Sada su na snazi mjere fiksiranja cijene energenata i sve vam je poznato. 

Ne znam zašto nećete podržati podtočku b) gdje se radi o usluzi nabave integralnog bolničkog 

informacijskog sustava?! Tvrtka IN2 d.o.o. iz Zagreba drži preko 90% bolničkog zdravstvenog 

sustava i na to mi apsolutno ne možemo utjecati! Bez usluge održavanja bolničkog 

informacijskog sustava, licenci, bolničkog računovodstvenog sustava ne možemo poslovati. Čak 90% 
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bolničkih zdravstvenih ustanova koristi tu uslugu! Ne znam zašto to nećete podržati?! O podtočkama 

c) i d) mislim da nema potrebe da se očitujem.  
 Budući da se više nitko nije javio za raspravu je uslijedilo pojedinačno izjašnjavanje, 

te  su doneseni sljedeći zaključci: 

 

 a) 

Sa 19 glasova za, 4 glasa protiv i bez suzdržanih glasova donesen je sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 
 Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o davanju 

prethodne  suglasnosti  ravnatelju za zaključivanje aneksa ugovora čija pojedinačna vrijednost 

prelazi 132.722,81 euro, Klasa: 510-03/23-01-350, Urbroj: 2189-43-02/1-23-4 od 26. siječnja 2023. 

godine. 

Aneks ugovora za nabavu, najam, pranje i glačanje rublja sklopit će se sa zajednicom 

ponuditelja Uriho-Zagreb, Avenija Marina Držića 1, Zagreb i Krokoteks d.o.o., Zagrebačka 60, 

Sveti Ivan Zelina, u vrijednosti od 260.358,35 eura s PDV-om.  
 

 

b) 

Jednoglasno, sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen 

je sljedeći 

z a k l j u č a k 

 
Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o davanju 

prethodne  suglasnosti  ravnatelju za zaključivanje aneksa ugovora čija pojedinačna vrijednost 

prelazi 132.722,81 euro, Klasa: 510-03/22-01/919, Urbroj: 2189-43-02/1-23-7 od 28. veljače 2023. 

godine.  

Ugovor o o  održavanju Integralnog bolničkog informacijskog sustava (IBIS) sklopit će 

se s ponuditeljem IN2 d.o.o. iz Zagreba, Marohnićeva 1/1, u vrijednosti od 141.000,00 eura s 

PDV-om. 
 
 

c)   

Jednoglasno, sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen 

je sljedeći 

z a k l j u č a k 

 
Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o davanju 

prethodne suglasnosti ravnatelju za zaključivanje okvirnog sporazuma čija pojedinačna 

vrijednost prelazi 132.722,81 euro, Klasa: 510-03/22-01/919, Urbroj: 2189-43-02/1-23-9 od 28. 

veljače 2023. godine.  

Okvirni sporazum će se sklopiti sa Sanyko d.o.o. iz zagreba, Banjavčićeva 11, OIB: 

64425174612, u vrijednosti od 169.303,875 eura s PDV-om.  

 

 

d)   

Jednoglasno, sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen 

je sljedeći 

z a k l j u č a k 
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Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o davanju 

prethodne suglasnosti ravnatelju za zaključivanje ugovora čija vrijednost prelazi 132.722,81 

euro, Klasa: 510-03/23-01/919, Urbroj: 2189-43-02/1-21-11 od 28. veljače 2023. godine.  

Okvirni sporazum o javnoj nabavi sklopit će se sa ponuditeljima: 

1. Medi-Lab d.o.o., iz Zagreba, Hondlova 2/9, OIB: 77804145433 u vrijednosti od 

481.900,25 eura s PDV-om, 

2. Medika d.d. iz Zagreba, Capraška, OIB: 94818858923 u vrijednosti od 180.474,15 eura 

s PDV-om. 

 

 

 

Time je iscrpljen dnevni red, te predsjednik zaključuje 8. sjednicu Županijske skupštine u 

12,30 sati. 

  

 

 

ZAPISNIČARKA    PROČELNIK                                  PREDSJEDNIK 

Jadranka Miholovć         Ivan Horvat, dipl. iur.       Dinko Begović, dipl. inf.
    
 

 


